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Protokół nr 8 /19 
z posiedzenia Komisji Sportu Turystyki i Rekreacji 

w dniu  10 lipca 2019 roku 
    

Na ogólną liczbę 9 członków Komisji w posiedzeniu wzięło udział  9 osoby zgodnie  
z listą obecności. 

Obrady otworzył i poprowadził Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski. 
Zapoznając się z listą obecności stwierdził prawomocność posiedzenia, powitał 
zebranych, następnie zaproponował wprowadzenie do proponowanego porządku 
obrad punktu 2:„Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta 
na 2019 rok w działach merytorycznie podległych Komisji – druk nr 206,206A”  
i  poprosił o inne uwagi. 

Komisja nie zgłosiła innych uwag i  w wyniku głosowania 8 głosami za, przy braku 
głosów przeciw i wstrzymującym się przyjęła po zmianach następujący porządek 
dzienny: 

1. Informacja o organizacji i przebiegu imprez sportowych, rekreacyjnych  
i turystycznych w mieście Łomża w I półroczu 2019 r. – druk nr 195 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 
rok w działach merytorycznie podległych Komisji – druk nr 206,206A 

3. Sprawy różne i wolne wnioski.  

 
Ad.1 
Informacja o organizacji i przebiegu imprez sportowych, rekreacyjnych i turystycznych 
w mieście Łomża w I półroczu 2019 r. – druk nr 195 
 
Pan Przemysław Chrzanowski - Kierownik Kompleksu Obiektów Wodnych Sportowo 
– Rekreacyjnych MOSiR przedstawił w skrócie informację o organizacji i przebiegu 
imprez sportowych, rekreacyjnych i turystycznych w mieście Łomża w I półroczu 2019 
r., zgodnie z drukiem druk nr 195, w załączeniu do protokołu. 
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski poprosił o wyjaśnienie czy 
wejście  do parku zabaw z urządzeniami jest za darmo.  
 
Pan Przemysław Chrzanowski - Kierownik Kompleksu Obiektów Wodnych Sportowo 
– Rekreacyjnych MOSiR stwierdził, że nie jest za darmo, jest cennik z 2013 r. i te ceny 
obowiązują w roku bieżącym. Dwa place zabaw z „dmuchańcami” i drugi z basenem 
odkrytym  są odpłatne. 
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski zapytał kiedy zostanie ustawiony 
nowy basen. 
 
Pan Przemysław Chrzanowski - Kierownik Kompleksu Obiektów Wodnych Sportowo 
– Rekreacyjnych MOSiR wyjaśnił, że było postępowanie ofertowe, basen będzie 
postawiony 5 sierpnia. 
 
Radny Dariusz Domasiewicz zapytał czy Pan Przemysław Chrzanowski - Kierownik 
Kompleksu Obiektów Wodnych Sportowo – Rekreacyjnych MOSiR uważa, że to jest 
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logiczne posunięcie, wydawanie pieniędzy na dwa tygodnie niepewnego w sumie lata.  
 
Pan Przemysław Chrzanowski - Kierownik Kompleksu Obiektów Wodnych Sportowo 
– Rekreacyjnych MOSiR stwierdził, że trwałość tych basenów jest duża,  czy on będzie 
kupiony w tym roku, czy w przyszłym, to na pogodę nie mamy wpływu. Poinformował, 
że frekwencja w pierwszym tygodniu  funkcjonowania tego dużego basenu była 
naprawdę duża, przez kilka dni było ponad 500 wejść, gdyby ta temperatura się 
utrzymywała, to  byśmy mieli dużą frekwencję.  
 
Radny Dariusz Domasiewicz stwierdził, że wiadomo było od początku, że nie będzie 
plaży, więc dlaczego tak późno. 
 
Pan Przemysław Chrzanowski - Kierownik Kompleksu Obiektów Wodnych Sportowo 
– Rekreacyjnych MOSiR wyjaśnił, że przed otwarciem starego basenu zamówili 
części, które trzeba było wymienić i ta firma, która dostarczała części „mimochodem” 
wspominała, że takie same baseny, tylko dla dzieci również można nabyć u tego 
samego włoskiego producenta. Było to 6 czy 7 czerwca i natychmiast podjęli próby, 
żeby ten basen kupić. Nie było wcześniej informacji, że takie duże baseny są również 
z poziomem wody 55 cm. Prawdopodobnie gdyby tę wiedzę mieli wcześniej, działania 
byłyby podjęte odpowiednio wcześniej. 
 
Radna Marianna Jóskowiak poprosiła o wyjaśnienie kto odpowiada za porządek na 
terenie  wokół odkrytego basenu i „dmuchanców”. 
 
Pan Przemysław Chrzanowski - Kierownik Kompleksu Obiektów Wodnych Sportowo 
– Rekreacyjnych MOSiR wyjaśnił, że MOSIR. 
 
Radna Marianna Jóskowiak, zwróciła uwagę trawa jest niewykoszona i nieładnie to 
wygląda. 
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski zwrócił uwagę, że w informacji 
są wpisane imprezy, które się cyklicznie odbywają. Od stycznia do 27 czerwca było 
136 imprez. Nie można powiedzieć, że sportu w Łomży nie ma, bo ta informacja 
wszystko wskazuje. 
 
Komisja nie zgłosiła więcej pytań. 
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że Komisja informację 
przyjęła. 
 
Ad.2 
Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2019 rok  
w działach merytorycznie podległych Komisji – druk nr 206,206A 
 
Pan Andrzej Garlicki – Zastępca Prezydenta Miasta  przedstawił wniosek w sprawie 
zmian w budżecie miasta na 2019 rok w działach merytorycznie podległych Komisji 
zgodnie z drukiem nr 206,206A, w załączeniu do protokołu. 
Pan Przemysław Chrzanowski - Kierownik Kompleksu Obiektów Wodnych Sportowo 
– Rekreacyjnych MOSiR uzupełnił przedstawione informacje. 
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Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski stwierdził, że stary melex służył 
przede wszystkim do przewożenia sprzętu na zawodach sportowych, 
lekkoatletycznych, czy piłki nożnej. Melex się zepsuł rok temu i wstyd było patrzeć jak 
były imprezy ogólnopolskie, międzywojewódzkie, i panowie, którzy tam pracowali 
musieli  sprzęt przewozić na taczce albo nosić. Podkreślił, że taki zakup jest konieczny. 
 
Komisja nie zgłosiła pytań. 
 
Komisja w wyniku głosowania 6 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i  2 

wstrzymujących się  pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie zmian  

w budżecie miasta na 2019 rok w działach merytorycznie podległych Komisji. Jeden 

radny nie brał udziału w głosowaniu. 

 
Ad.3 
Sprawy różne i wolne wnioski. 
 
Przewodniczący Komisji – radny Andrzej Wojtkowski poinformował, że wpłynęła 
prośba o wytypowanie przedstawiciela Komisji do pracy w komisji stypendialnej (pismo 
w załączeniu do protokołu) i poprosił o zgłaszanie kandydatur. 
 
Radny Dariusz Domasiewicz zgłosił kandydaturę radnego Andrzeja Wojtkowskiego, 
który wyraził zgodę. 
 
Więcej kandydatur nie zgłoszono. 
 
Komisja w wyniku głosowania jednogłośnie - 9 głosami za wytypowała Radnego 
Andrzeja Wojtkowskiego  jako przedstawiciela Komisji do pracy w komisji 
stypendialnej. 
 
Komisja nie zgłosiła innych  spraw w tym punkcie obrad. 

W związku z wyczerpaniem porządku dziennego Przewodniczący obrad 
zamknął posiedzenie komisji.  

 
 
           Przewodniczący Komisji                                        

       Sportu, Turystyki i Rekreacji                                      
 
 
                Andrzej Wojtkowski                                                          
 

 

 

Protokołowała:  

 

Izabela Jankiewicz       


